
IMPERFEKTI
YLEIS- JA KESTOIMPERFEKTI



YLEISIMPERFEKTI - KÄYTTÖ

I saw this film last week.

Näin tämän elokuvan viime viikolla. / Olen nähnyt tämän elokuvan viime 
viikolla.

When did it happen?

Milloin se tapahtui? / Milloin se on tapahtunut?

I visited New York in 2018.

Kävin New Yorkissa vuonna 2018. / Olen käynyt New Yorkissa vuonna 2018.

Imperfektiä tarvitaan, kun asia on tapahtunut menneisyydessä. Sen kanssa on 
usein ajanilmaisuja …ago, last…, when-kysymys tai tarkka aika menneisyydessä. 
Suomessa näiden kanssa käytetään myös perfektiä, englannissa vain imperfekti 
on mahdollinen.



YLEISIMPERFEKTI – KÄYTTÖ

I used to enjoy playing the piano.

used to -rakenne (= oli tapana, teki ennen) on aina imperfektissä.



KESTOIMPERFEKTI

Kumpi näiden lauseiden tekemisistä kestää pitempään?

Dave was walking home when he heard a piercing noise.

When you opened the door, what were they doing?

We saw straight away that they weren’t looking happy. 

Kestomuoto on usein pitempiaikaista taustakuvausta (oli tekemässä
jne), kun jotain muuta tapahtui (yleisimperfekti). 



KESTOIMPERFEKTI - KÄYTTÖ

It was raining. 

We were walking home in the dark. 

Kestoimperfekti: was/were + ing-muoto
Se ilmaisee pitempiaikaista tekemistä tai tapahtumista.

I was doing my homework when the alarm went off. 

When you opened the door, what were they doing?

Kestoimperfekti on usein taustakuvausta (joku oli tekemässä jotain) 
varsinaiselle asialle, joka on yleisimperfektissä. 


